
Projekt 
 

Protokół Nr XLVI /2010 
z Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 26 marca 2010 r. w siedzibie Domu Kultury w Strykowie. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
radni Rady Miejskiej w Strykowie wg listy obecności, 
przewodniczący Zarządów osiedli m. Stryków wg listy obecności, 
sołtysi wg listy obecności, 
osoby zaproszone wg listy obecności. 
 
 Ad. 1. Otwarcie obrad XLVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad. 
 Otwarcia sesji o godz. 9.05 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Strykowie 
Paweł Kasica i po powitaniu wszystkich obecnych na sali oświadczył, iż zgodnie z listą 
obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec ustawowego składu 
Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
 
       Ad. 2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z wiceprzewodniczących 
Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
 Przewodniczący RM powierzył obowiązki sekretarza obrad wiceprzewodniczącemu 
RM w Strykowie Włodzimierzowi Grochockiemu.  
Na sali obrad brak radnych: 
Andrzeja Pożarlika, 
Zbigniewa Kosa ,  
Teodora Kołodziejczyka,  
Grzegorza Kozłowskiego.                                                                                                                                    
 Ad. 3. Przyjęcie porządku obrad. 
 

1. Otwarcie obrad XLVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Komendanta Placówki Straży Granicznej w Łodzi. 
6. Informacja Dyrektora SP ZOZ w Głownie o świadczeniu usług opieki zdrowotnej na 

terenie Gminy Stryków po przemianach w SP ZOZ . 
7. Zatwierdzenie protokołu z XLIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 19 lutego 2010 r.  
8. Zatwierdzenie protokołu z XLV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 10 marca 2010 r.  
9. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM w 

Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
10. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami  
11. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 a) uchwalenia ,,Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta –  
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         Gminy Stryków ” ; 
 b) uchwalenia ,,Programu ochrony środowiska dla Miasta – Gminy Stryków na  
          lata 2009-2012 z perspektywą na lata 2013-2016 ”; 
 c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania na rzecz  
          Gminy Stryków nieruchomości położonej w Gozdowie; 
 d) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2011; 
 e) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa Powiatowego w Zgierzu; 
 f) zmieniająca uchwałę Nr XLIII/333/2010 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 11  
         stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2010; 
 g) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i  
          pożyczek długoterminowych; 
 h) zmian budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2010;  
12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski i sprawy różne. 
14. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
15. Zamknięcie obrad. 
 
Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i propozycje do przedstawionego porządku obrad 
XLVI sesji RM w Strykowie? 

 Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków złożył wniosek o wprowadzenie 
do porządku obrad XLVI sesji projektu uchwały mającej na celu wybór radnego Rady 
Miejskiej w Strykowie na członka Społecznej Rady ZOZ w Głownie, w związku z upływem 
dotychczasowej kadencji. 
   Głosowanie wniosku Burmistrza: 10 głosów za  
         0 głosów przeciwnych  
                    0 głosów wstrzymujących się  
 
 
 

1. Otwarcie obrad XLVI Sesji Rady Miejskiej w Strykowie i stwierdzenie 
prawomocności obrad.  

2. Powierzenie obowiązków sekretarza obrad jednemu z Wiceprzewodniczących Rady 
Miejskiej w Strykowie. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Informacja Komendanta Placówki Straży Granicznej w Łodzi. 
6. Informacja Dyrektora SP ZOZ w Głownie o świadczeniu usług opieki zdrowotnej na 

terenie Gminy Stryków po przemianach w SP ZOZ. 
7. Zatwierdzenie protokołu z XLIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która odbyła się 

w dniu 19 lutego 2010 r.  
8. Zatwierdzenie protokołu z XLV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, 

która odbyła się w dniu 10 marca 2010 r.  
9. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego RM w 

Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 
10. Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między sesjami  
11. Podjęcie uchwał w sprawie:  
 a) uchwalenia ,,Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta –  
         Gminy Stryków ”; 
 b) uchwalenia ,,Programu ochrony środowiska dla Miasta – Gminy Stryków na  
          lata 2009-2012 z perspektywą na lata 2013-2016 ”; 
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 c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania na rzecz  
          Gminy Stryków nieruchomości położonej w Gozdowie; 
 d) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2011; 
 e) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa Powiatowego w Zgierzu; 
 f) zmieniająca uchwałę Nr XLIII/333/2010 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 11  
         stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2010; 
 g) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i  
          pożyczek długoterminowych; 
 h) zmian budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2010;  

i) wyznaczenia przedstawiciela Gminy Stryków do składu Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki zdrowotnej w Głownie. 

12. Interpelacje i zapytania radnych. 
13. Wolne wnioski i sprawy różne. 
14. Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
15. Zamknięcie obrad. 

 Głosowanie nad porządkiem obrad po zmianie: 11 głosów za  
                0 głosów przeciwnych  
                0 głosów wstrzymujących się  

 
Ad. 4  Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 
 Przewodniczący RM w Strykowie wnioskował o powołanie Komisji Uchwał i 
Wniosków na XLVI sesji R M w Strykowie. 
 Do Komisji Uchwał i Wniosków zgłoszeni zostali następujący radni: 

1. Radny Grzegorz Kuna – wyraził zgodę 
2. Radna Anna Ślęzak - wyraziła zgodę  
3. Radny Mirosław Kucharski– wyraził zgodę  
 

 
Głosowanie nad powołaniem Komisji Uchwał i Wniosków w w/w składzie: 11 głosów za  
                        0 głosów przeciwnych  
                          0 głosów wstrzymujących się  

 
 

 
 Ad. 5 Informacja Komendanta Placówki Straży Granicznej w Łodzi. 
 
 Na zaproszenie Przewodniczącego RM w Strykowie udział w obradach XLVI sesji 
RM wzięli: Pan Krzysztof Zabielski Komendant Placówki Straży Granicznej w Łodzi oraz 
Pani Katarzyna Nowosielska i Pan Michał Łęcki. 
  
 Pan Krzysztof Zabielski Komendant Placówki Straży Granicznej w Łodzi 
przedstawił zakres pełnionej służby tej placówki na terenie Okręgu Łódzkiego i m.in. 
poinformował, że ogólnym zadaniem placówki jest zapewnienie bezpieczeństwa na terenie 
województwa łódzkiego zwłaszcza na szlakach komunikacyjnych.  
Siedziba placówki Straży Granicznej mieści się na terenie portu lotniczego Łódź – Lublinek. 
Straż Graniczna prowadzi działania mające na celu zapewnienie bezpieczeństwa 
mieszkańców wraz z innymi służbami takimi jak Inspekcja Transportu Drogowego oraz 
Policja. Placówka Straży Granicznej mieszczącej się dotychczas w Łodzi - Lublinku napotyka 
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trudności związane coraz częściej ze zwiększaniem się ilości szlaków komunikacyjnych w 
województwie łódzkim. 
 Mając na uwadze budowę głównego drogowego węzła komunikacyjnego na terenie 
Gminy Stryków, budowany jest aktualnie posterunek dla służb zapewniających 
bezpieczeństwo m.in. dla Straży Granicznej. Planowane jest powstanie odrębnego zespołu ds. 
zapewnienia bezpieczeństwa na drogach. 
 
Pan Krzysztof Zabielski podziękował władzom Gminy za zaproszenie na sesję i zapewnił , 
że w dalszym ciągu Straż Graniczna będzie prowadziła działania mające na celu zwalczanie 
przestępczości również na terenie Gminy Stryków w taki sposób , aby społeczeństwo miało 
poczucie bezpieczeństwa. 
Jednocześnie Pan Krzysztof Zabielski Komendant Placówki Straży Granicznej w Łodzi 
poinformował, że tak jak pozostałe służby mundurowe, również Placówka Straży Granicznej 
boryka się z problemami z utrzymaniem sprzętu i uzbrojenia. Placówka liczy na przychylność 
władz samorządowych i wsparcie formacji Nadwiślańskiego Oddziału Straży Granicznej w 
formie dogodnej dla Rady Miejskiej.  
 

 Ad. 6 Informacja Dyrektora SP ZOZ w Głownie o świadczeniu usług opieki 
zdrowotnej na terenie Gminy Stryków po przemianach w SP ZOZ. 
 

Na zaproszenie Przewodniczącego RM w Strykowie udział w obradach XLVI sesji RM wziął 
Pan Jacek Kupis Dyrektor SP ZOZ w Głownie oraz Pan Michał Klincewicz Kierownik 
Przychodni Rejonowej w Strykowie.  
 
 Pan Jacek Kupis Dyrektor SP ZOZ w Głownie poinformował, że obecnie trwa etap 
tworzenia spółki – został podpisany akt notarialny o utworzeniu, z kapitałem zakładowym w 
wysokości 50.000 zł, który wniosła Gmina Miasta Głowna. Zadaniem spółki będzie 
powołanie niepublicznego ZOZ. W tej chwili trudno jest określić czas, kiedy nowy podmiot 
podejmie działanie.  
Szpital prowadzony od września 2009 r. przez W S H świadczy usługi dla ludności w sposób 
akceptowany przez samorząd. 
Do końca czerwca 2010 r. jeden z ośrodków na terenie Gminy Stryków ma przystosować 
swoją siedzibę w taki sposób (na zalecenia Sanepidu), aby możliwe było jego 
funkcjonowanie. 
Z początkiem bieżącego roku zmieniły się zasady funkcjonowania gabinetów 
stomatologicznych. 
Pan Michał Klincewicz Kierownik Przychodni Rejonowej w Strykowie poinformował, że 
na terenie Gminy Stryków działają wszystkie punkty (przychodnie). Oprócz zadań 
podstawowej opieki zdrowotnej realizowane są również kontrakty na usługi specjalistyczne 
takie jak chirurgia, dermatologia, okulistyka oraz rehabilitacja. Ograniczenia wynikają z ilości 
przyznanych przez NFZ punktów na świadczenie usług. W nowej formie tj. przy 
niepublicznym ZOZ będą czynione starania, aby opieka zdrowotna realizowana była w takiej 
formie jak dotychczas. 
 

 Ad. 7. Zatwierdzenie protokołu z XLIV Sesji Rady Miejskiej w Strykowie, która 
odbyła się w dniu 19 lutego 2010 r.  
 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
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Uwag i wniosków do protokołu z XLIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie podczas obrad 
XLVI sesji w dniu 26 marca 2010 r. nie złożono. 
 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XLIV sesji Rady Miejskiej w Strykowie:  
                      10 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głos wstrzymujący się  

 
 Ad. 8. Zatwierdzenie protokołu z XLV Nadzwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie, która odbyła się w dniu 10 marca 2010 r.  
 

Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma wpisów do protokółu, zapytał czy są uwagi 
do protokołu. 
Uwag i wniosków do protokołu z XLV Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
podczas obrad XLVI sesji w dniu 26 marca 2010 r. nie złożono. 
 
Głosowanie nad zatwierdzeniem protokółu z XLV Nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie:  
                      10 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głos wstrzymujący się  
Na obrady przybył radny Grzegorz Kozłowski. 
 

 Ad. 9. Sprawozdanie z działalności w okresie między sesjami Przewodniczącego 
RM w Strykowie i Przewodniczących Komisji RM. 

 
 Przewodniczący poinformował, że w okresie między sesjami brał udział w 
posiedzeniach merytorycznych Komisji RM oraz w bieżącej pracy w biurze Rady Miejskiej 
oraz uroczystościach okolicznościowych w Dobrej. 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej RM radny Grzegorz Kuna poinformował, że w 
omawianym okresie Komisja nie spotkała się. Najbliższe posiedzenie Komisji odbędzie się w 
dniu 29 marca, 2010 r. i dotyczyć będzie wydatkowania środków finansowych 
zabezpieczonych w budżecie Gminy na wyłapywanie bezpańskich psów. 
 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa Ochrony Środowiska i Planu Miejscowego RM 
radny Czesław Polit poinformował, że Komisja spotkała się jeden raz, opiniowała projekty 
uchwał na dzisiejszą sesję RM oraz zapoznała się z działalnością oczyszczalni ścieków w 
Strykowie.  
 
Przewodniczący Komisji Edukacji Publicznej, Kultury, Zdrowia, Sportu, Turystyki i 
Spraw Obywatelskich Rady Miejskiej w Strykowie radny Józef Migdałek poinformował 
o jednym posiedzeniu Komisji, na którym komisja zapoznała się z realizacja zadań przez 
Miejsko-Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Strykowie. 
 
Przewodniczący Komisji Ładu, Bezpieczeństwa Publicznego i Dróg Publicznych RM 
radny Andrzej Pożarlik poinformował o jednym posiedzeniu Komisji w okresie między 
sesjami. Komisja odbyła posiedzenie wyjazdowe w terenie Gminy Stryków mające na celu 
ocenę bezpieczeństwa przed obiektami użyteczności publicznej. Komisja wypracowała 
wnioski dotyczące tego tematu, które zostały przekazane Burmistrzowi M-G Stryków.  
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Przewodniczący Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego RM 
radny Grzegorz Kozłowski poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie, na którym 
omawiane były sprawy budżetowe i opiniowane uchwały na dzisiejszą sesję oraz zapoznała 
się z informacją o stanie mienia komunalnego na terenie Gminy Stryków. 

 
 Ad. 10 Sprawozdanie Burmistrza M-G Stryków z działalności w okresie między 
sesjami. 

 
Burmistrz Andrzej Jankowski poinformował o najważniejszych kwestiach, którymi 
zajmował się w ostatnim czasie: 

• Projekt dot. PKP – projekt realizowany w szybkim tempie, w ramach projektu będzie 
nowa infrastruktura w sensie stacji kolejowej, w Bratoszewicach nastąpi zmiana 
lokalizacji przystanku PK, będzie przeniesiony w pobliże nowego osiedla przy ul. 
Kolejowej, zostanie ujednolicony typ wiat przystankowych na przebiegu tej linii, 
finansowanie infrastruktury obok kolejowej, w Strykowie wystąpił problem działki, 
która należy do PKP, w związku, z czym nie możemy realizować tych zadań, PKP 
stawia warunki nie do przyjęcia przez Gm. Stryków, rozmowy dalej będą prowadzone 
w tym temacie. W tym projekcie modernizacja polega na tym, że Urząd 
Marszałkowski składa wniosek do Ministerstwa Infrastruktury, zwrot obejmuje 50% 
wartości danego zadania. 

• Kwestie oświatowe- w ramach 6 gmin w tym, Gm. Stryków analizowane są problemy 
w oświacie, ostatni kruszny temat dotyczył bezpieczeństwa w szkołach, była 
analizowana ankieta wypełniana przez uczniów klas VI szkół podstawowych i III klas 
gimnazjów i ich rodziców.  Wskazano te miejsca, które wymagają poprawy 
bezpieczeństwa, nasze szkoły nie odbiegają od innych szkół, w tym temacie będzie 
stosowany program naprawczy.   

•  Prowadzone są rozmowy z Miastem Łódź i Gminą Zgierz w temacie dobrego 
skomunikowania miejscowości przy drodze krajowej nr 71, było wiele głosów z 
tamtego rejonu (Kiełmina, Klęk) o poprawienie komunikacji, planowane jest 
przedłużenie linii MPK - krańcówka w Skotnikach, autobusy jednak nie będą 
wjeżdżały na teren naszej gminy.  

 
 

Radny Grzegorz Kuna złożył wniosek o 10 minut przerwy w obradach. 
     Głosowanie wniosku: 12 głosów za  
             0 głosów przeciwnych  
                        0 głosów wstrzymujących się  

 
 Ad. 11 Podjęcie uchwał w sprawie:  
 
 a) uchwalenia ,,Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie  
         Gminy Stryków ” ; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      12 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
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 b) uchwalenia ,,Programu ochrony środowiska dla Gminy Stryków na  
          lata 2009-2012 z perspektywą na lata 2013-2016 ”; 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
Dyskusja. 
Radny Mirosław Kucharski mówił: 
Mam wątpliwości do tego programu, bo ten program wygląda tak jakby Gmina była krainą 
wiecznej szczęśliwości. Nie ma w nim żadnych uwaga, nie ma przekroczeń. 
Kto ten program zrobił, na czyje zlecenie i jakie są koszty opracowania tego programu?  
Dlaczego nie są wzięte w programie badania robione przy okazji projektowania drogi Nr 14, 
gdzie było ewidentnie jasno powiedziane, że mało, które miejsce jest miejscem gdzie nie ma 
przekroczenia hałasu? 
Kolejna rzecz – temat ekologii i energii odnawialnej. Kupiliśmy obiekt na zalewie, który stoi 
nieczynny. I za chwile wyrzucimy 42 tysiące do złomu, bo on na nic innego nie będzie się 
nadawał. 
Zalew w Strykowie jest dopuszczony do kąpieli kilka dni w roku – okresowe, w wąskim 
zakresie, ponieważ ten zalew zawsze ma przekroczone normy zanieczyszczeń bakteriami coli 
innymi żrącymi substancjami. 
 
Pani Bożena Motylińska Zastępca Burmistrza M-G Stryków odpowiadała: 
Program ochrony środowiska dla Gminy Stryków na lata 2009-2012 z perspektywą na 
lata 2013-2016 został opracowany na zlecenie Urzędu przez firmę wyłonioną w drodze 
zapytania o cenę. Po dokładnym sprawdzeniu w przerwie obrad, odpowiem ile kosztowało 
opracowanie programu. 
 Dane odnośnie poziomu hałasu są umieszczone na stronie nr 38 tego programu i dalszych. 
Mówi się tam o tym, że stanowią one główną uciążliwość na drodze Nr 14. 
 Efekty ekologiczne omówione zostały w tabeli nr 2, gdzie są wymienione działania ochrony 
przed hałasem komunikacyjnym i zadania w poszczególnych latach w realizacji tego 
programu mi.in. modernizacja nawierzchni dróg wraz z optymalizacją płynności ruchu, 
budowa obwodnic w celu wyprowadzenia ruchu z centrum miast, budowa ekranów 
akustycznych, co dotyczy całego województwa w tym Gminy Stryków.   
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków przypomniał radnemu Panu 
Kucharskiemu, że wielokrotnie mówił na posiedzeniach Komisji jak i na sesjach o tym, że 
trwają badania całego zlewiska wód do zalewu, a program badań rozłożony jest na miesiące 
zimowe, wiosenne i letnie, aby móc dokładnie zlokalizować, co jest przyczyną złej, jakości 
wody w rzece, a następnie w zalewie. Program ten dotyczy badania wód, które spływają z 
autostrady i tych, które dostają się poprzez nieszczelne szamba. To nie są badania 
jednorazowe. 
Turbina nad zalewem-, aby móc ja uruchomić najpierw dokonują analizy fachowcy – po 
zakończeniu analizy i przygotowaniu dokumentów – pozwoleń, zwrócę się do Rady z 
zapytaniem o modernizację i uruchomienie tej turbiny. 
Radny Mirosław Kucharski odpowiedział, że uważnie słucha wypowiedzi odnośnie zalewu. 
Radny mówił, że nieoficjalnie zapoznał się z całą dokumentacją odnośnie zalewu w 
Strykowie w Sanepidzie w Zgierzu oraz innych zbiorników na terenie województwa. Te 
wyniki badań zawsze są przekroczone zarówno w zalewie strykowskim, w Głownie i innych 
też .Dopuszcza się warunkowo licząc na to, że nikomu nic się nie stanie. A o tym jaka jest 
woda w zalewie strykowskim, radny proponował rozmowę z dermatologiem odnośnie 
skutków kąpieli w zalewie  i efektów  na skórze. 
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Radny Karol Lenart mówił, że oprócz drogi nr 14 ,droga Nr 708 jest również bardzo 
obciążona  ruchem i hałasem  z tego tytułu . 
Pan Bogdan Walczak mówił, że ma pytanie odnośnie programu, jako przewodniczący 
zarządu osiedla. 
     Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      10 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
             2 głosy wstrzymujące się  
 

 c) wyrażenia zgody na zawarcie umowy nieodpłatnego przekazania na rzecz  
          Gminy Stryków nieruchomości położonej w Gozdowie; 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      12 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

 
 d) funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2011; 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 
 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków dokonując wprowadzenia do projektu 
uchwały mówił: 
Temat ten wywołał wiele kontrowersji, więc przedstawiam dwie koncepcję rozwiązania tego 
problemu. Zawsze w gminie Stryków, można powiedzieć od początku funkcjonowania 
samorządu były tzw. odpisy sołeckie, czyli pewna ilość środków finansowych do dyspozycji 
sołectwa i u nas dobrze to funkcjonowało, do momentu, kiedy taka pomoc dla sołectwa w 
postaci konkretnych środków, ministerstwo uznało, że należy to ująć w pewne ramy formą 
ustawy. Ustawa z 2009 r. wprowadziła nowa formę tzw. fundusz sołecki, który funkcjonuje u 
nas w roku bieżącym. Jest wiele niejasności w interpretacji przepisów odnośnie funduszu 
sołeckiego. Możemy dziś podjąć uchwałę o funduszu sołeckim. Zaznaczam, że fundusz 
sołecki – zgodnie z ustawą dotyczy terenów wiejskich, a nie dotyczy miasta. Ustawa nie 
przewiduje funduszu sołeckiego na terenie miasta. Środki dla danego sołectwa wyliczane są 
wg wzoru określonego w ustawie. Sołectwo mając wyliczone środki uchwałą zebrania 
wiejskiego decyduje, na co je przeznacza. Jeżeli dane zadanie wymienione w uchwale 
zebrania wiejskiego, przekracza wysokość środków określonych w ustawie – zadanie nie jest 
realizowane. W takim przypadku środki niewykorzystane w roku budżetowym wygasają z 
upływem roku. Analizujemy w tej chwili realizację tych uchwał zebrań wiejskich. W 
większości sołectw nie ma takich problemów. 
 Proponuję Radzie następujące rozwiązanie: nie przyjmujemy uchwały o funduszu sołeckim, 
natomiast wyliczymy wg wzoru w ustawie, ile środków będzie przypadać dla każdego 
sołectwa w przyszłym roku. Przed składaniem wniosków do budżetu na następny rok 
sołectwo podejmie uchwał, jaką inwestycję zamierza realizować. Wtedy wprowadzam te 
zadania do projektu budżetu. Rada już nie dyskutuje nad projektami, które spłyną z terenu, 
ponieważ to jest suwerenna decyzja każdego sołectwa. Uważam, że jest to dobre 
rozwiązanie.Przedstawiłem dwa rozwiązania – decyzja należy do Rady, na które się 
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zdecyduje – ja będę realizował. Zapewniam, że nie jest naszym zamiarem odbieranie tych 
środków sołectwom lub samorządom. 
Jesteśmy nawet skłonni opracować ankietę dla każdego sołectwa i dla jego mieszkańców, aby 
wypowiedzieli się, co ma być realizowane w danym roku. Nie obliguję nikogo do 
wypełniania takiej ankiety, ale jeśli pojawi się u mieszkańca danej wsi, to będzie on miał 
możliwość wypowiedzenia się, co jest według niego priorytetem inwestycyjnym w danej wsi. 
Wszyscy wiemy, że na zebranie wiejskie, które ma ok. 1500 mieszkańców przychodzi 9 – 11 
osób. To jest propozycja usprawnienia tych działań.  
Podejmując uchwałę o wyodrębnieniu funduszu sołeckiego nie ma możliwości przesunięcia 
tych środków na rok następny. One wygasają z końcem roku budżetowego i przechodzą na 
nadwyżkę. Nie pewności, że w kolejnym roku wrócą w to samo miejsce. 
 
Radny Wojciech Cichosz mówił: 
W przypadku, kiedy podjęta jest uchwała o funduszu sołeckim, sprawa jest prosta, są 
pieniądze dla danego sołectwa. Kiedy nie ma uchwały sprawa się komplikuje – nie ma 
pewności, że ten projekt zgłoszony przez dane sołectwo będzie realizowany? Wzór w ustawie 
dotyczący wyliczenia środków dla danego sołectwa jest prosty. 
Radny zacytował art. 4 ustawy o funduszu sołeckim. 
Kwestia przychodzenia mieszkańców na zebranie to indywidualna sprawa. 
Radny Jarosław Filipiński mówił: 
Ustawa stworzyła możliwość jak kontrolować wydatki w sołectwach. Do końca września 
sołectwo przedstawia wniosek burmistrzowi, który go analizuje. Jeżeli wniosek nie spełnia 
wymogów, burmistrz w terminie 7 dni zwraca wniosek sołtysowi i powiadamia go, że coś nie 
jest zgodne. Może należałoby zwrócić większą uwagę na kontrolę tych wniosków. Zebranie 
wiejskie jest najwyższa formą. Jeżeli któreś z sołectw nie radziło sobie z wnioskami, to nie 
podejmowanie uchwały w tej chwili jest w tej chwili karaniem niektórych sołectw za to, że 
rozsądnie wydają pieniądze. 
Radny Witold Śliwkiewicz pytał Burmistrza, czy jeśli dziś Rada podejmie uchwałę o 
wyodrębnieniu funduszu sołeckiego, a niektóre sołectwa maja wygórowane cele, to czy 
burmistrz dołoży tych brakujących środków na ich zadania? 
Pan Andrzej Jankowski Burmistrz M-G Stryków odpowiedział, że nie, bo nie ma, z czego. 
 
Radny Grzegorz Kuna mówił: 
Po pierwsze nie byłoby tego problemu, gdyby nie rok wyborczy. Apeluję do sołtysów – nie 
było ustawy o funduszu sołeckim, były pieniądze. Jeżeli dziś podejmiemy uchwałę o 
funduszu sołeckim, to miasto za 2 lata nie dostanie nawet grosza. Takie są zagrożenia. 
Decyzja należy do nas. 
 
Radny Karol Lenart mówił: 
Patrzę na uchwałę, jako były sołtys. Wtedy te pieniądze były mniejsze i były jedyną 
możliwością na realizację niektórych zadań. W niektórych sołectwach może być problem z 
wydatkowaniem tych pieniędzy. Na zebrania sołeckie powinien przychodzić merytoryczny 
pracownik, aby wytłumaczyć, co można robić. Decydowanie o środkach należy zostawić na 
dole, a tak to odbieramy tę możliwość. 
Radny Jarosław Filipiński pytał: 
Jakie refundacje dostaniemy na ten rok z budżetu państwa? 
Jakie środki Burmistrz chce zabezpieczyć dla sołectw na rok przyszły? 
Burmistrz M-G Stryków odpowiedział: 
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Refundacja wyniesie do 10%, na rok przyszły zabezpieczenie środków będzie takie, jak 
wynika ze wzoru w ustawie. W roku 2010 jest to kwota ogółem 512.000 zł, na rok 2011 – 
556.000 zł. 
 
Radny Józef Migdałek mówił: 
Przecież to, co proponuje burmistrz, robimy od lat. Chodzi o to, aby zastanowić się dobrze 
nad planowaniem i nad wydawaniem pieniędzy. Fundusze muszą znaleźć się dla wszystkich- 
dla wsi i dla miasta również. 
Radny złożył wniosek o zakończenie dyskusji nad projektem i przejście do głosowania. 
     Głosowanie wniosku: 10 głosów za  
         1 głos przeciwny  
                    1 głos wstrzymujący się  
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      7 głosów za  
            4 głosy przeciwne  
            1 głos wstrzymujący się  

 
 e) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Starostwa Powiatowego w Zgierzu; 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      12 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

 
 f) zmieniająca uchwałę Nr XLIII/333/2010 Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 11  
         stycznia 2010 r. w sprawie uchwalenia budżetu na rok 2010; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      12 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

 
 g) zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego i  
          pożyczek długoterminowych; 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      12 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  

 
 h) zmian budżetu Miasta – Gminy Stryków na rok 2010;  

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie. 

 



 11 

Dyskusji nad uchwałą nie było, pytań nie zadano. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      12 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            0 głosów wstrzymujących się  
 

i) wyznaczenia przedstawiciela Gminy Stryków do składu Rady Społecznej 
Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki zdrowotnej w Głownie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną 
opinię merytorycznej Komisji Rady Miejskiej w Strykowie (merytoryczna Komisja 
zaopiniowała projekt uchwały w przerwie obrad XLVI sesji). 
Pani Anna Sasin Sekretarz M-G Stryków poinformowała, że z końcem marca upływa 
kadencja rady Społecznej ZOZ w związku, z czym istnieje potrzeba wyznaczenia 
przedstawiciela Gminy Stryków na członka Rady Społecznej ZOZ na następną kadencję. 
 Sekretarz M-G Stryków odczytała projekt uchwały. 
 
 
Radny Mirosław Kucharski pytał: 
 Skoro jest podpisany akt notarialny o powołaniu spółki, czy w nowej formie też będzie 
Społeczna Rada? 
Pan Jacek Kupis Dyrektor SP ZOZ w Głownie odpowiedział, że nie będzie Społecznej 
Rady. 
    Głosowanie nad projektem uchwały:  
                      11 głosów za  
            0 głosów przeciwnych  
            1 głos wstrzymujący się  
 
 
Ad. 12. Interpelacje i zapytania radnych.  
 
Radni w tym punkcie zwrócili się z zapytaniami do dyrektora SP ZOZ Pana Jacka Kupisa.  
 
Radny Witold Śliwkiewicz zadał następujące pytania: 

• Na jaką kwotę sięga dług wiejskich ośrodków zdrowia i przychodni w Strykowie.  
• Czy powołana spółka jest zgodna z konstytucją RP?  
• Czy spółka nie odstraszy pacjentów, czy nie przejdą do prywatnych zakładów 

medycznych?  
• Czy będzie nadal istniał ośrodek w Bratoszewicach nawet, jeżeli będzie nierentowny? 
• Dlaczego dyrektor zatrudnia ludzi, którzy źle pracują?  
• Gdzie jest siedziba spółki i ile kosztuje jej utrzymanie? 
• Czy dyrektor SP ZOZ może być prezesem spółki, czy to jest zgodne z przepisami? 
• Jaką kwotę otrzyma firma z Gdańska za opracowanie wniosku do rządowego 

programu pomocowego? 
• Co zyska wiejski ośrodek zdrowia w Bratoszewicach, czy będą tam przyjmować 

specjaliści?  
• Komu płaci czynsz dzierżawny Centrum Medyczne WSI? 
• Jaki procent będą stanowiły usługi komercyjne? 
• Czy nastąpi zwolnienie lekarzy i pielęgniarek? 
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Pan Jacek Kupis dyrektor SP ZOZ w Głownie odpowiedział, że system księgowy 
obejmował cały SP ZOZ, zadłużenie łącznie w 2009 roku 1.023 tys. zł, całe zobowiązanie 
wynosi 27.600 tys. zł, działalność spółek definiuje Kodeks Spółek Handlowych. Dalej 
dyrektor mówił, że na rynku działa wiele podmiotów, migracja pacjentów jest rzeczą 
naturalną, spółka kieruje się osiągnięciem przynajmniej wyniku zerowego. Odnośnie 
zatrudniania dyrektor powiedział, że należy rozgraniczyć SP ZOZ i spółkę, do której nabór 
pracowników będzie od początku, forma zatrudnienia – każda dozwolona prawnie. Siedziba 
SPZOZ znajduje się w przychodni zdrowia przy ul. Kopernika, pomieszczenia wynajmowane 
są nieodpłatnie, administracja znajduje się przy ul. Swoboda 4. O tym, czy dyrektor SP ZOZ 
może być prezesem spółki decyduje właściciel. Wniosek sporządza na zlecenie Urzędu 
Miasta Głowna firma z Gdańska, która ma podpisaną umowę z Burmistrzem Głowna, wartość 
umowy jest znana stronom umowy. Jeśli chodzi o inne ośrodki zdrowia to nie wchodzą w 
spółkę, ich właścicielem jest Miasto Głowno, czynsz wpływa na konto SP ZOZ w Głownie, 
po rozpoczęciu procesu likwidacji Miasto Głowno będzie adresatem tych wpływów. Spółka 
jest w stadium organizacji, Niepubliczny ZOZ będzie mógł świadczyć usługi komercyjne. 
Spółka zatrudni pracowników do realizacji umów z NFZ. 
 
Radny Karol Lenart pytał, który ośrodek zdrowia ma termin funkcjonowania określony 
przez Sanepid do czerwca 2010. Chodzi o Niesułków, nie było tam remontów, działanie 
ZOZu ogranicza się do możliwości dostępu do lekarza, w Niesułkowie przyjmuje lekarz tylko 
3 razy w tygodniu. Radny pytał, co się stanie, jeżeli kontrakty nie zostaną przedłużone.  
 
Pan Michał Klincewicz kierownik przychodni rejonowej w Strykowie odpowiedział, że w 
Niesułkowie jest cały etat lekarza, jednak ze względu na długoterminowe zwolnienie lekarz 
zastępujący przyjmuje 3 razy w tygodniu, lekarz jest cały dzień, nikt nie omawia także wizyt 
domowych.  
 
Dyrektor SP ZOZ powiedział, że tworzenie spółki prawa handlowego, które będą 
kontynuowały działalność zlikwidowanych SPZOZ jest elementem zapisanym w rządowym 
programie pomocowym, Spółka będzie miała swój KRS, będzie to spółka pod nazwą Spółka z 
o. o. Centrum Medyczne w Głownie, będzie zapytanie o możliwość cesji 5 umów z NFZ.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki do Pułkownika Zabilskiego ze Straży 
Granicznej i pytał o możliwości i kryteria naboru do Straży.  
 
Pułkownik Zabilski odpowiedział, że nabór prowadzony jest przez Nadwiślański Oddział 
Straży Granicznej, trzeba złożyć stosowne dokumenty, wymagane jest przynajmniej 
wykształcenie średnie, po złożeniu dokumentów kandydat zapraszany jest na rozmowy 
kwalifikacyjne, przechodzi badania psychologiczne, taka osoba jest kandydatem, która zostaje 
przydzielona do danej placówki, kierowana jest na szkolenie podstawowe, może zostać na 
kurs podoficerski, następnie ma przydzielone stanowisko służbowe.  
 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica ogłosił przerwę do godz. 11.20. 
 
Obrady po przerwie.  
 Pani Bożena Motylińska zastępca Burmistrza odpowiedziała, że koszt napisania Programu 
Ochrony Środowiska wyniósł 8.296 zł.  
 
Radny Mirosław Kucharski zapytał, na jaki etapie jest spółka, pierwszy etap to podpisanie 
aktu notarialnego, czy to nastąpiło podpisanie umowy w Wydziale Zdrowia w Urzędzie 
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Wojewódzkim - to jest drugi etap, kolejnym etapem jest podpisanie umowy z NFZ, czy, która 
spółka powołuje NZOZ. 
 
Dyrektor Jacek Kupis odpowiedział, że 12 lutego nastąpiło podpisanie aktu notarialnego, 25 
marca został opłacony kapitał zakładowy, następnie złożenie wniosku do KRS - Sp. zoo, 
która zafunkcjonuje w uchwale likwidacyjnej SP ZOZ, kolejny etap to utworzenie NZOZ, ten 
będzie podlegał wpisowi do Wydziału Zdrowia, końcowy etap to podpisanie umowy z NFZ.  
 
Radny Czesław Polit wnioskował o wystąpienie do Powiatu Zgierskiego o naprawienie 
przepustu w parku w Osse.  
 
 
Ad. 13. Wolne wnioski i sprawy różne.  
 
Pan Bogdan Walczak Przewodniczący Zarządu Osiedla Wschód – odniósł się do dwóch 
uchwał, które zostały przyjęte na tej sesji, chodzi o fundusz sołecki i Program ochrony 
środowiska dla Gminy Stryków na lata 2009-2013. Jeśli chodzi o fundusz sołecki Pan 
Walczak uważa, że dokonano zamachu na demokrację, ale nawet można byłoby użyć bardziej 
dosadnych słów. Uchwała o Programie ochrony środowiska na lata 2009-2013- chyba gmina 
Stryków jest spóźniona, powrót do roku 2009, przepisy mówią, że Program powinien być 
zaopiniowany przez Powiatowego Inspektora Ochrony Środowiska i powinien być zgodny z 
Powiatowym Programem Ochrony Środowiska (str. 13, pkt 3). Kolejny zarzut do tego 
Programu dot. wykorzystania starych, nieaktualnych dokumentów, cały pogram jest 
dokumentem uwłaczającym dokumentowi urzędowemu. Przyjmując ten dokument 
pozbawiono ludzi odszkodowań, jest on sprzeczny z ideą ludzi, którzy wystąpili o 
odszkodowania.  Pan Walczak powiedział, że nie zostawi „suchej nitki” na tym dokumencie u 
Wojewody Łódzkiego.  Jeśli chodzi o uchwałę dot. rezygnacji z funduszu sołeckiego Pan 
Walczak powiedział, że jest to powrót do ręcznego sterowania, do którego Polska już nie 
wróci, chyba, że na Białorusi, „chyba, że się tam Pan wyprowadzi” – zwrócił się do 
Burmistrza. Ustawa daje aktywność obywatelską tym funduszem, a Burmistrz działa na 
szkodę budżetu Gminy, ponieważ można uzyskać 10% zwrotu, tj. ok. 40-50 tys., przy liczeniu 
publicznych pieniędzy każda złotówka jest ważna, nie wolno nam robić działań na szkodę 
budżetu. Jeżeli Burmistrz zapewnia, że ta kwota zostanie przeniesiona na przyszły rok, to 
Gmina będzie do tyłu o refundacje, którą mogłaby odzyskać. „Ustawa była po to 
wprowadzona… nie wiem  coś państwa opętało?” 
 
Przewodniczący Rady Paweł Kasica „proszę nikomu nie ubliżać, proszę o konkretne 
sprawy”. Przewodniczący Rady Paweł Kasica poinformował, że skończył się panu 
Walczakowi limit czasu na wypowiedź. Powiedział, że nie będzie pikników za 12 tys. złotych 
przy tej uchwale.  
 
Pan Walczak „będzie czy pan chciał, czy nie chciał, ale na czterech nie będzie pan 
wychodził, piknik odbył się za pomocą kawy, a nie stolików”.  
 
Burmistrz Andrzej Jankowski mówił, że wszyscy siedzimy 3 godziny, dyskutujemy, a Pan 
Walczak zrozumiał wszystko inaczej niż wszyscy. Powtórzył, że każde sołectwo otrzyma 
środki zgodnie ze wzorem określonym w ustawie.  
 
Pan Piotr Miśkiewicz sołtys wsi Bratoszewice powiedział, że przyjęta uchwała jest dobra, 
ponieważ obecnie nie można przenieść niewykorzystanych środków na drugi rok, a teraz 
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będzie taka możliwość. Najlepszym sposobem było dla sołectwa przekazywanie środków na 
konto i sołectwo dysponowało w sposób dla niego właściwy.  
 
Radny Grzegorz Kuna mówił, że takiej wypowiedzi nie można zostawić bez komentarza, 
dlatego, że jak się używa stwierdzeń typu: „zrobicie”, „ściemnianie w kuluarach, za kulisami” 
to daje dużo do myślenia. To Pan Walczak zastraszył Radę, że zaskarży uchwałę do 
Wojewody. Jeśli chodzi o uchwałę o Programie Ochrony Środowiska to na Komisji nie obyło 
się bez dyskusji, można się czepiać zapisów w uchwale, ale wszystko zawarte jest na 
ostatnich stronach, gdzie jest mowa o finansowaniu, trzeba zmobilizować się i to sfinansować. 
Ważne jest, aby zrobić wszystko, żeby zagrożony przez Sanepid Ośrodek zdrowia 
wyremontować, znaleźć na to środki, w odpowiednim czasie zareagować, bo jesteśmy ich 
właścicielami. Jest okres gorący, to jesieni coraz bliżej, co niektórzy wykazują nerwowe 
ruchy, wystarczy się lekko powstrzymać, a wszystko będzie dobrze – mówił radny Grzegorz 
Kuna.  
 
Radny Karol Lenart zgłosił następujące wnioski: 

• Wystąpić do Zarządu Dróg Wojewódzkich o uzupełnienie wyrw na drodze Nr 708 na 
odcinku od Strykowa do Niesułkowa oraz dokonać wycinki drzew przy w/w drodze.  

• Uzupełnić wyrwy na drodze gminnej Warszewice Cesarka. 
• Wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych o wyrównanie drogi od Bartolina do 

Strykowa. 
• Wystąpić do GDDKiA w Łodzi o uprzątniecie śmieci przy wiadukcie na drodze 

wojewódzkiej nr 708. 
 
Radny Czesław Polit odniósł się do przyjętej uchwały w sprawie przyjęcia programu 
ochrony środowiska, powiedział, że Komisja Rolnictwa zajmowała się Programem na dwóch 
posiedzeniach, doszła do wniosku, że jest to koncert życzeń nie do zrealizowania, ale jest to 
wymóg ustawowy, Program jest potrzebny do pozyskiwania środków z zewnątrz, a 
wszystkich błędów nie da się wychwycić.  
Radny Witold Śliwkiewicz zgłosił wniosek o uprzątnięcie śmieci przy wszystkich drogach 
na terenie naszej gminy.  
 
Radny Józef Migdałek mówił, że jest bardzo duża ilość psów bezdomnych, wnioskował o 
ich wyłapanie z terenu naszej gminy.   
 
Wiceprzewodniczący Rady Włodzimierz Grochocki zgłosił wniosek o uprzątnięcie rowu, 
który odprowadza wodę od ul. Kopernika dochodzi do ul. Kolejowej.  
Prosił także o interwencje w sprawie obluzowanych pokryw studzienek kanalizacyjnych na 
ul. Kościuszki w Strykowie, które hałasują podczas przejazdu samochodów. 
 
Radna Anna Ślęzak zgłosiła wniosek dot. uporządkowanie rowów od szkoły w Niesułkowie 
do granic gminy chodzi o poprawienie wjazdów, które są uszkodzone. 
 
Pani Grażyna Jędrzejczak sołtys wsi Smolice wnioskowała o załatanie dziur na drodze 
powiatowej w Smolicach.  
 

Ad. 14 Przyjęcie protokółu Komisji Uchwał i Wniosków. 
 
1. Wystąpić do zarządcy drogi nr 708 o załatanie nierówności drogi i wycięcie 

zakrzaczeń na terenie gminy Stryków. 
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Głosowanie: 12 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się  

 
2. Wystąpić do zarządcy drogi Warszewice – Cesarka o uzupełnienie nawierzchni jezdni.  

Głosowanie: 12 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się  

 
3. Wystąpić do Starostwa Powiatowego w Zgierzu o naprawę drogi powiatowej Bartolin 

– Cesarka.  
Głosowanie: 12 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się  
 

4. Wystąpić do GDDKiA w Łodzi o uprzątnięcie śmieci pod wiaduktem drogi nr 708 i 
Nr 1. 
Głosowanie: 12 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się  

 
5. Uprzątnąć śmieci przy drogach na terenie gminy Stryków.  

Głosowanie: 12 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się  
 

6. Wystąpić do zarządcy drogi powiatowej o naprawę jezdni nad przepustem w Osse. 
Głosowanie: 12 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się  
.  

7.  Wniosek o wyłapanie bezpańskich psów z terenów osiedli w Strykowie. 
Głosowanie: 12 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się  

 
8. Wniosek o naprawę drogi powiatowej w Smolicach.  

Głosowanie: 12 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się  
 

9. Zwrócić się do zarządcy drogi nr 708 o uporządkowanie rowów (odpadająca kostka 
przy wjazdach) na odcinku od szkoły podstawowej w Niesułkowie do granic gminy.  
Głosowanie: 12 głosów za 
                       0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się  

 
Przyjęcie protokołu Komisji Uchwał i Wniosków powołanej na XLVI sesji Rady Miejskiej w 
Strykowie  

Głosowanie: 12 głosów za 
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                       0 głosów przeciw 
                       0 głosów wstrzymujących się  

 
 
 
 Ad. 15 Zamknięcie obrad. 

 
 
 Po wyczerpaniu przyjętego porządku obrad XLVI sesji Rady Miejskiej w Strykowie 
prowadzący obrady Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Kasica o godz. 13.10 dokonał 
zamknięcia sesji.  
 
Protokołowały: 
Z. Kubiak 
E. Tomczak    
 
 
         Przewodniczący  
        Rady Miejskiej w Strykowie  
 
         Paweł Kasica 
 
 
 
 

 


